# 2020 年加拿大蒙特婁地區兒童華語文能力測驗報考簡章

# 2020 Children's Chinese Competency Certification (CCCC) Guidelines

一、報考資格:7至12歲母語非華語之兒童

Who can take the test: Non-native Chinese speaking children between the ages of 7 and 12

二、測驗費用:測驗訂價加幣 20 元

Test Fee: \$20 (CAD)

三、測驗時間與地點: 2020 年 10 月 25 日(日)下午 2 時

Date and Time: Sunday, October 25, 2020 at 2 pm

地點:滿地可天主教中華學校 (979 cote street Montreal, QC H2Z 1L1)

Location: Montreal Chinese Catholic School (979 Côté Street, Montreal, QC H2Z 1L1)

## 四、報名等級建議 (Test Levels):

測驗等級 Test Level	建議學習時數 Suggested Learning Hours	具備詞彙量 Suggested Vocabulary Base
萌芽級 Sprouting	150	400
成長級 Seedling	300	700
茁壯級 Blossoming	450	1100

#### 五、報名方式:

(一) 自 2020 年 8 月 24 日至 9 月 25 日止,線上報名請至: https://tocfl.sc-top.org.tw/zoom/register.php

- (二) 繳費請勿晚於9月25日。完成線上報名之後,請將測驗費用(支票或匯票抬頭: Taipei Economic and Cultural Office, Canada)以及您的加國護照(或其它證件) 影本,以掛號郵寄方式於9月25日前寄出至教育組,寄出時也請電郵告知本組。
- (三) 測驗費用郵寄地址:

**Education Division** 

Taipei Economic and Cultural Office in Canada 45 O'Connor Street, Suite 1960 Ottawa, Ontario, Canada K1P 1A4

#### **Registration:**

- 1. Register online at https://tocfl.sc-top.org.tw/zoom/register.php between August 24 and September 25, 2020.
- 2. Payment must be made by cheque or money order and arrive at our office no later than September 25, 2020.

After registering online, please make your payment by registered mail, and include a copy of a piece of photo ID in the parcel. Please address cheques or money orders to the Taipei Economic and Cultural Office in Canada.

3. Mailing address:

Education Division
Taipei Economic and Cultural Office in Canada
45 O'Connor Street, Suite 1960
Ottawa, Ontario, Canada K1P 1A4

## 六、其他:

若有問題,歡迎寄至駐加拿大代表處教育組電子信箱。

電子信箱:canada@mail.moe.gov.tw

服務電話: (613) 231-5080 分機 229 或 (613) 231-4909

網頁:https://www.taiwanembassy.org/ca/cat/50.html

模擬試題請前往華測官網 http://www.sc-top.org.tw

#### **Additional Information:**

To learn more, please visit https://www.taiwanembassy.org/ca/cat/50.html or contact our office via e-mail at canada@mail.moe.gov.tw or by telephone at (613)231-5080 ext. 229 or (613) 231-4909.

For general information, including online mock tests, please visit http://www.sc-top.org.tw